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Svar på remiss 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner tjänsteutlåtandet som svar på remissen. 

 

 

 

 

 

Maria Mannerholm Gunnar Ohlsén 

stadsdelsdirektör avdelningschef 

 

Sammanfattning 

”Motion (2012:42) om förbättringar av stadens föreningstavlor” har översänts till 

Hägersten-liljeholmens stadsdelsnämnd för yttrande. 

Motionen framhåller föreningsmeddelandetavlans betydelse och efterfrågar en 

gemensam standard för föreningsmeddelandetavlorna beträffande storlek och 

utformning samt en övergripande policy för antal, standard, placering och 

underhåll 

Förvaltningen ser positivt på förslaget om att ta fram en gemensam standard och 

policy för föreningsmeddelandetavlor. Utarbetandet av detta kan lämpligen 

uppdras till trafikkontoret Park och Stadsmiljö där stadsträdgårdsmästaren precis 

startat upp en arbetsgrupp som ska ta fram råd och riktlinjer för stadens 

informationsskyltar på offentliga platser. Representanter från stadsdelarna kommer 

att finnas med i arbetsgruppen. 
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Ärendets beredning 

Ärendet har beretts inom Avdelningen för samhällsplanering. 

 

Bakgrund 

Remiss angående  ”Motion (2012:42) om förbättringar av stadens föreningstavlor” 

har översänts till Hägersten-liljeholmens stadsdelsnämnd för yttrande. 

Remisstiden sträcker sig till den 21 december 2012 

 

Ärendet 

Motionen (bilaga 1) framhåller föreningsmeddelandetavlans betydelse även i 

dagens moderna samhälle och att det är viktigt att dessa beaktas i samband med 

förändringar i stadsmiljön. Motionen efterfrågar en gemensam standard för 

föreningsmeddelandetavlorna beträffande storlek och utformning samt en 

övergripande policy för antal, standard, placering och underhåll. 

 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Stadsdelsförvaltningen instämmer i föreningsmeddelandetavlornas betydelse även 

om den minskat något under senare år i takt med att andra medier fått ökad 

användning. Det finns dock många som inte har tillgång till datorer och internet 

m.m. och för dessa har föreningsmeddelande tavlorna stor betydelse. 

 

Stadsdelsnämnden ansvarar för underhållet av föreningsmeddelandetavlorna och 

detta ingår i upphandlingen för parkskötsel. Drift av själva tavlan i sig d.v.s. 

uppsättning av nya och nedtagning av gamla affischer ingår inte utan detta sköts 

oftast på ett bra sätt av allmänheten. Förvaltningen försöker i möjligaste mån alltid 

ersätta en borttagen anslagstavla med en ny men en allt tätare stad ger färre 

lämpliga platser och trafiksäkerhet och framkomlighetsaspekter måste alltid 

beaktas. Flertalet föreningsmeddelandetavlor står också placerade på mark som 

inte stadsdelsnämnden ansvarar för och detta innebär att markägarens tillstånd 

måste inhämtas.  

 

Förvaltningen ser positivt på förslaget om att ta fram en gemensam standard och 

policy för föreningsmeddelandetavlor. Utarbetandet av detta kan lämpligen 

uppdras till trafikkontoret Park och Stadsmiljö där stadsträdgårdsmästaren precis 

startat upp en arbetsgrupp som ska ta fram råd och riktlinjer för stadens 

informationsskyltar på offentliga platser. Representanter från stadsdelarna kommer 

att finnas med i arbetsgruppen. 
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Bilagor 

1. Motion av Maria Hannäs (V) om förbättringar av stadens föreningstavlor. 


